
Protokół Nr 45/2023 

z posiedzenia XLV Sesji Rady Gminy Obryte  

w dniu 30 czerwca 2023 r. 

Rozpoczęcie posiedzenia – godz. 11:00 
 
Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XLIV posiedzenia Sesji. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy, w tym informacja z przygotowania 

i zaawansowania inwestycji na terenie gminy. 

5. Informacja dotycząca stanu bezpieczeństwa, porządku publicznego oraz ochrony 

przeciwpożarowej na terenie gminy Obryte. 

6. Raport o stanie Gminy Obryte za 2022 rok. 

a) rozpatrzenie raportu o stanie Gminy, w tym debata nad raportem, 

b) podjęcie uchwały w sprawie wotum zaufania dla Wójta Gminy Obryte. 

7. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu 

Gminy Obryte za 2022 rok. 

a) wystąpienie Wójta Gminy, 

b) przedstawienie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Warszawie w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy 

Obryte sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2022 rok, 

c) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 

Wójtowi Gminy Obryte, 

d) przedstawienie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Warszawie w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Obryte w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Obryte, 

e) dyskusja, stanowiska Komisji stałych Rady Gminy na temat rozpatrzenia 

sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2022 r. 

f) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Obryte za 2022 rok, 

g) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Obryte absolutorium 

z tytułu wykonania budżetu za 2022 rok. 
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8. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2023 rok w gminie Obryte. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Obryte. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na 2023 r. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów 

na ławników do sądów powszechnych. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 

Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy Domowej w Gminie 

Obryte. 

13. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Obrytem za rok 

2022. 

14. Ocena zasobów pomocy społecznej w oparciu o analizę lokalnej sytuacji społecznej 

i demograficznej. 

15. Wolne wnioski i informacje. 

16. Zakończenie obrad. 

Ad. 1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia posiedzenia XLV Sesji Rady Gminy dokonał Pan Krzysztof Oleksa – Przewodniczący 

Rady Gminy Obryte. Powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu. Następnie Przewodniczący 

Rady Gminy stwierdził prawomocność obrad. Na stan 15 radnych obecnych jest 13, co stanowi 

quorum do podejmowania decyzji i uchwał. Listy obecności radnych, sołtysów oraz osób 

zaproszonych stanowią załącznik do protokołu. 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

P. Przew. RG – porządek obrad macie Państwo przed sobą, czy są jakieś zmiany do porządku 

obrad. 

Uwag ani propozycji zmian nie zgłoszono. 

P. Przew. RG - przegłosujemy porządek obrad. 

Za przyjęciem porządku obrad głosowało 13 radnych (100% obecnych). 

Imienny wykaz głosowania radnych w tej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

P. Przew. RG – porządek obrad został przyjęty. 
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Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XLIV posiedzenia Sesji. 

P. Przew. RG - protokół z XLIV posiedzenia Sesji był wyłożony do wglądu przed posiedzeniem. 

Uwag ani propozycji zmian nie wniesiono. 

Za przyjęciem protokołu z XLIV posiedzenia Sesji głosowało 13 radnych (100 % obecnych). 

Imienny wykaz głosowania w tej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

P. Przew. RG – stwierdzam, że protokół został przyjęty. 

11:02 na posiedzenie XLV Sesji Rady Gminy dołączył Pan Naczelnik Wydziału Prewencji KPP 

w Pułtusku asp. szt. Rafał Kwiatkowski. 

Ad. 4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy, w tym informacja z przygotowania 

i zaawansowania inwestycji na terenie gminy. 

P. Przew. RG udzielił głosu P. Wójtowi. 

11:03 na posiedzenie XLV Sesji Rady Gminy dołącza Radny Dariusz Seroka. 

P. Wójt- Szanowni Państwo, informacja z przygotowania i zaawansowania inwestycji 

na terenie gminy przedstawia się następująco: 

1. Trwają prace związane z „Modernizacją infrastruktury drogowej na terenie gminy 

Obryte”. W ramach zadania wykonana zostanie przebudowa: 

- Drogi gminnej na odcinku Gródek Nowy – Cygany; 

- Drogi gminnej na odcinku Zambski Stare – Ciółkowo Małe; 

- Drogi gminnej na odcinku Gródek Rządowy – Sadykierz; 

- Drogi gminnej na odcinku w miejscowości Płusy. 

Łączny koszt inwestycji wynosi 6 152 500,00 zł. Wykonawcą jest firma Drogi i Mosty – 

Jan Kaczmarczyk z Kacic. Na realizację zadania otrzymaliśmy dofinansowanie w wysokości 

5 844 875 zł (95 %) z rządowego programu „Polski Ład”. Planowany termin zakończenia – 

do końca lipca 2023 r. 

2. Kolejną z realizowanych inwestycji jest „Rozbudowa sieci kanalizacyjnej 

w miejscowości Gródek Nowy”. Wybrany w drodze przetargu nieograniczonego 

Wykonawca – firma Instalacyjno – Budowlana INSTAL Grzegorz Retko z Sokołowa 

Podlaskiego w ramach zadania wybuduje około 500 metrów sieci głównej wraz 

z przykanalikami do granicy działek prywatnych.  Łączny koszt inwestycji – 

321 477,98 zł.  

3. Dobiegają końca prace związane z „Remontem i modernizacją istniejącego budynku 

świetlicy wiejskiej w Zambskach Kościelnych”. Wybrany w drodze przetargu 

Wykonawca – firma BAUMAX Jarosław Górecki z Warszawy – w ramach zadania 
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wykonano malowanie elewacji budynku, remont schodów zewnętrznych oraz opaskę 

wokół budynku. W świetlicy urządzone zostały nowe łazienki oraz kuchnia 

wraz z wyposażeniem, zamontowane zostało źródło ogrzewania w postaci pompy 

ciepła z instalacją fotowoltaiczną. Łączny koszt zadania wynosi 388 830,00 zł z czego 

246 596,00 zł (66%) zostało pokryte z przyznanej dotacji ze środków Europejskiego 

Funduszu Rolnego na rzecz Rozwoju Obszarów Wiejskich w ramach Programu Rozwoju 

Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020.  

4. 22 maja podpisaliśmy umowę na realizację „Przebudowy drogi gminnej nr 340217W 

Sokołowo Parcele – Ulaski – Obryte, na odcinku w miejscowości Obryte”. Wyłoniony 

Wykonawca – firma INFRASTRUKTURA BUD-59 z Warszawy” – wykona poszerzenie 

istniejącego chodnika, nową warstwę nawierzchni bitumicznej, uzupełnienie poboczy, 

zjazdy z kruszywa łamanego oraz montaż oznakowania. Łączny koszt inwestycji 

to około 2 140 000,00 zł z czego 1 121 677,00 zł zostanie pokryte ze środków 

Instrument zadań ważnych dla równomiernego rozwoju województwa 

mazowieckiego. Koniec prac zaplanowany jest do końca roku 2023.  

5. 26 czerwca 2023 r. podpisaliśmy umowę na realizację „Przebudowy drogi gminnej 

Ciółkowo Rządowe – Ulaski”. Przedmiar robót zakłada wykonanie podbudowy, 

nawierzchni bitumicznej, zjazdów z kruszywa kamiennego, uzupełnienie poboczy 

oraz montaż oznakowania. Wykonawcą zadania jest firma Drogi i Mosty – 

Jan Kaczmarczyk, która złożyła najkorzystniejszą ofertę na kwotę 777 777,78 zł. 

Na realizację inwestycji otrzymaliśmy dotację w wysokości 250 000,00 ze środków 

budżetu województwa mazowieckiego na zadania określone w ustawie o ochronie 

gruntów rolnych i leśnych  

6. Ze środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

w Warszawie otrzymaliśmy dotację w wysokości 180 000,00 zł z przeznaczeniem 

na modernizację oświetlenia wewnętrznego w Zespole Placówek Oświatowych 

w Obrytem oraz 40 000,00 zł z przeznaczeniem na montaż instalacji fotowoltaicznej 

na budynku strażnicy OSP Obryte. Planowany termin zakończenia realizacji zadań – 

do 30 października 2023 r. 

7. W ramach programu „Mazowsze dla klimatu 2023” prowadzonego przez Urząd 

Marszałkowski Województwa Mazowieckiego otrzymaliśmy dotację w wysokości 

120 750,00 zł z przeznaczeniem na wymianę oświetlenia ulicznego na oprawy LED. 

W ramach zadania zaplanowane do wymiany jest 230 lamp. Po realizacji zadania 
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oświetlenie uliczne na terenie gminy Obryte będzie w 100% z opraw LED. Lampy 

zostaną wymienione do 15 listopada 2023 r. 

8. W ramach programu „Mazowsze dla sportu 2023” prowadzonego przez Urząd 

Marszałkowski Województwa Mazowieckiego otrzymaliśmy dotację w wysokości 

107 864 zł z przeznaczeniem na budowę minirampy przy Zespole Placówek 

Oświatowych w Obrytem. Realizacja tego zadania jest zaplanowana do końca roku, 

w najbliższym czasie wyłonimy Wykonawcę. 

9. W ramach programu „Mazowsze dla lokalnych centrów integracyjnych” 

prowadzonego przez Urząd Marszałkowski Województwa Mazowieckiego 

otrzymaliśmy dotację w wysokości 150 000,00 zł z przeznaczeniem na remont świetlicy 

wiejskiej w Psarach. W ramach zadania wykonane zostanie pomieszczenie kuchni, 

ocieplenie stropu oraz montaż ogrzewania w postaci pompy ciepła powietrze – 

powietrze. Obecnie czekamy na podpisanie umowy w tej sprawie. 

10. W ramach programu „Mazowieckie Strażnice OSP - 2023” otrzymaliśmy dotację 

w wysokości 40 000,00 zł, która zostanie przeznaczona na montaż wyciągu spalin 

w garażu OSP Zambski Kościelne. 

11.  Otrzymaliśmy też dotację z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 

i Gospodarki Wodnej w wysokości 35 000,00 zł na zadanie pt. „Usuwanie wyrobów 

zawierających azbest z terenu gminy Obryte”. 

Złożyliśmy również kolejny wniosek o dofinansowanie na realizację tego zadania 

w formie dotacji w wysokości 100 000,00 zł. 

12.  Złożyliśmy także wniosek do Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej o dofinansowanie w formie dotacji na kwotę 44 700,00 zł na zadanie 

polegające na „Usuwaniu odpadów z folii rolniczych, siatki i sznura do owijania 

balotów, opakowań po nawozach i typu big-bag”. 

13.  22 czerwca ogłosiliśmy przetarg na wyłonienie Wykonawcy inwestycji 

pn. „Rozbudowa i modernizacja oczyszczalni ścieków w miejscowości Obryte”. 

Szacowane koszty brutto inwestycji wynoszą około 7 500 000,00 zł, na realizację inwestycji 

otrzymaliśmy dofinansowanie w wysokości 6 175 000,00 zł z Rządowego Funduszu Polski 

Ład. 

14.  Udzieliliśmy dotacji OSP Obryte w wysokości 39.500,00 zł z przeznaczeniem na zakup 

agregatu prądotwórczego o mocy 100 kW. Jednostka OSP pozyskała 60.000,00 zł 
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ze środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

w Warszawie oraz 20.440,00 zł z KSRG. Zakup agregatu zapewni bezpieczeństwo 

energetyczne budynkom użyteczności publicznej w sytuacjach kryzysowych. 

Realizacja funduszu sołeckiego przedstawia się następująco: 

W 2023 r. w budżecie gminy Obryte wyodrębniony został fundusz sołecki. O przeznaczeniu 

środków decydowali mieszkańcy poszczególnych sołectw na zebraniach wiejskich, które 

odbyły się we wrześniu 2022 r. Na dzień dzisiejszy zrealizowane zostały następujące 

przedsięwzięcia: 

1. Zakupiono łóżeczka do oddziału przedszkolnego w szkole w filialnej w Gródku 

Rządowym, zakup został sfinansowany ze środków sołectwa Gródek Nowy 

2. Zakupiono tablice i monitory interaktywne na potrzeby sołectw Cygan, Gródek 

Rządowy, Rozdziały, Sokołowo Parcele, Sokołowo Włościańskie, Zambski Stare.  

3. Zakupiono ławkę solarną, namiot dla celów promocyjnych oraz dwa defibrylatory 

–w sołectwie Obryte. 

4. Zmodernizowano linię oświetlenia ulicznego w sołectwach Gródek Nowy, Obryte, 

Zambski Stare. 

5. Zakupiono wyposażenie w celu podniesienia gotowości bojowej OSP Sokołowo 

Włościańskie. 

6. Wykonano ogrodzenie placu wiejskiego w miejscowości Tocznabiel. 

W ramach bieżącego utrzymywania dróg: 

W omawianym okresie wykonywaliśmy prace związane z wykaszaniem poboczy, równaniem 

dróg oraz naprawą oznakowań gminnych wraz z pracami porządkowymi na terenie gminy 

Obryte. 

W ramach działalności administracyjno- biurowej zrealizowano:  

1. W dniach 11 maja i 7 czerwca odbyły się posiedzenia 43 i 44 Sesji Rady Gminy Obryte 

zwołane w trybie pilnym w związku z koniecznością dokonania zmian w budżecie. 

2. Pracownicy Urzędu na czele z sekretarzem i kierownikami wewnętrznymi 

oraz kierownikami jednostek organizacyjnych zajmowali się sporządzaniem Raportu 

o stanie Gminy Obryte za 2022 rok. Raport został opracowany i przekazany radnym, 

a także umieszczony na stronie internetowej gminy i w Biuletynie Informacji 

Publicznej. 

3.  W okresie od dnia 20 kwietnia 2023 roku do 15 czerwca 2023 roku została 

przeprowadzona kompleksowa kontrola gospodarki finansowej gminy Obryte. 
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Kontrolę przeprowadzili inspektorzy Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie- 

zespół zamiejscowy w Ostrołęce.  

4. W kwietniu odbyły się spotkania z mieszkańcami gminy Obryte dotyczące 

dofinansowania w ramach programu „Czyste powietrze” 

W dniu 1 lipca 2023 r. wchodzi w życie ustawa o świadczeniu pieniężnym z tytułu pełnienia 

funkcji Sołtysa. Świadczenie będzie wypłacane przez Kasę Rolniczego Ubezpieczenia 

Społecznego sołtysom i byłym sołtysom, którzy: 

 Ukończyli 60 (kobiety) lub 65 (mężczyźni) lat, 

 Pełnili funkcję sołtysa na podstawie ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym przez co najmniej 2 kadencje, nie mniej niż 8 lat. 

Do czasu pełnienia funkcji sołtysa wlicza się również czas pełnienia tej funkcji przed wejściem 

w życie ustawy 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. 

W związku z powyższym Wójt Gminy Obryte będzie na podstawie posiadanych dokumentów 

archiwalnych wydawał zaświadczenia o pełnieniu funkcji sołtysa. 

W przypadku, gdyby takie dokumenty nie zachowały się w archiwum Urzędu Gminy, osoba 

wnioskująca do KRUS o przyznanie świadczenia może dołączyć swoje oświadczenie o pełnieniu 

funkcji sołtysa wraz z pisemnymi oświadczeniami, potwierdzającymi ten fakt, 

przez co najmniej 5 osób zamieszkujących sołectwo w czasie, w którym wnioskodawca pełnił 

funkcję sołtysa. 

W związku z upływem z końcem 2023 r. czteroletniej kadencji ławników orzekających 

w sprawach rozpoznawanych w Sądzie Rejonowym w Pułtusku, Kolegium Sądu Okręgowego 

w Ostrołęce podjęło uchwałę określającą liczbę ławników sądowych, którzy mają zostać 

wybrani przez Radę Gminy Obryte na czteroletnią kadencję 2024 – 2027 tj. do orzekania 

w Wydziale Rodzinnym i Nieletnich – 1 ławnik. 

Rady gmin dokonują wyboru ławników najpóźniej w październiku 2023 r. 

Dokładna informacja dotycząca składania zgłoszeń kandydatów na ławników jest dostępna 

na stronie internetowej gminy oraz na tablicy ogłoszeń Urzędu. Ponadto informację 

w tej sprawie otrzymali nasi sołtysi. 

Termin składania zgłoszeń upływa 30 czerwca 2023 r 

W okresie od marca do dnia dzisiejszego zorganizowano następujące uroczystości: 

 4 czerwca odbył się Ekologiczny Piknik Rodzinny z okazji Dnia Dziecka. Patronat 

nad wydarzeniem sprawowała Minister Klimatu i Środowiska Anna Moskwa a środki 
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na realizację pochodziły z dofinansowania przyznanego przez Wojewódzki Fundusz 

Ochrony środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie 

 Dnia 11 czerwca w Obrytem odbył się Powiatowy Dzień Strażaka 

 24 czerwca w Zambskach Kościelnych odbyły się „Wianki”. 

Dziękuję za uwagę. 

P. Kruszewska- mam pytanie do Pana Wójta. Jak przedstawia się budowa chodnika we wsi 

Ciółkowo, czy powstanie on w tym roku. 

P. Wójt- tak Pani Radna mamy projekt czekamy na pozwolenie ze Starostwa. Otrzymamy 

pozwolenie i zaczynamy budowę. 

P. Osęka (sołtys sołectwa Sokołowo Włościańskie) - chciałbym zapytać o drogę Sokołowo 

Włościańskie- Bielino, czy będzie przeprowadzona ta inwestycja. Droga jest szeroka więc nie 

powinno być przeciwwskazań. 

P. Wójt- tak. Był geodeta, droga jest wytyczona. Jesteśmy w trakcie przygotowywania 

projektu. Droga ma szerokość 10 m. 

P. Wilczyńska- chcę podziękować Panu Wójtowi za wykonanie drogi gminnej Gródek Nowy- 

Cygany. Droga jest wykonana porządnie. Prace wykończeniowe jeszcze trwają, bardzo 

serdecznie dziękuję. 

P. Król- Czy zna Pani historię tej drogi.  

P. Wilczyńska- tak znam. 

P. Król- Proszę nie przypisywać sobie zasług innych osób. 

P. Wilczyńska- nie przypisuję, chcę tylko podziękować. 

P. Król- Trzeba podziękować osobom, które się angażowały. Inwestycja powstała dzięki 

P. Premierowi Kowalczykowi. O wykonanie drogi starałem się wraz z innymi radnymi 

i kierownikiem M. Piotrowskim. 

P. Wilczyńska- więc i Panu bardzo dziękuję. Ważne jest, że inwestycja została wykonana. 

P. Przew. RG- wszyscy się przyczyniamy do tego, aby inwestycje były wykonywane. Tak było 

też w tym przypadku. 

P. Rychlicki- wnioskowałem o remont nawierzchni, dostałem odpowiedz, że w ciągu trzech lat 

rozpocznie się wykonanie dokumentacji. Pojechaliśmy do Wojewody z Wójtem i Panem 

Przewodniczącym. 

P. Król- Pani Radnej wtedy nie było. 

P. Wilczyńska- nikt mnie nie poinformował. 

P. Król-Dziękuję osobom, które składały wnioski. 
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P. Przew. RG- skończmy już ten temat. Dziękuję. 

Ad. 5. Informacja dotycząca stanu bezpieczeństwa, porządku publicznego oraz ochrony 

przeciwpożarowej na terenie gminy Obryte. 

P. Przew. RG-proszę o zabranie głosu Pana Naczelnika Wydziału Prewencji KPP w Pułtusku 

asp. szt. Rafała Kwiatkowskiego. 

P. R. Kwiatkowski- podziękował za zaproszenie i przeprosił za nieobecność komendanta. 

Przedstawił informację dotyczącą stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego, która stanowi 

załącznik do protokołu. 

P. Kwiatkowski-Bezpieczeństwo w Gminie Obryte jest na wysokim poziomie. Dziękujemy. Chcę 

również podziękować za posterunek, który się finalizuje. Czekamy, aby pomieszczenia uzyskały 

odpowiednie standardy. Będzie odczuwalne przez Państwa większe poczucie bezpieczeństwa. 

Posterunek będzie składał się z 8 funkcjonariuszy, jednego dzielnicowego na teren gminy 

Obryte i Zatory. Są duże braki w ilości funkcjonariuszy. 

Uwag ani pytań do informacji o stanie bezpieczeństwa z Powiatowej Policji w Pułtusku 

nie zgłoszono. 

P. Przew. RG- udzielił głosu P. Sekretarzowi. 

P. Sekretarz – w związku z tym, że jestem Przewodniczącym Komisji Bezpieczeństwa Rady 

Powiatu, wypowiadałem się na temat bezpieczeństwa na ostatniej Sesji Rady Powiatu. 

Chciałbym też powiedzieć kilka zdań na ten temat. Cały sektor związany z bezpieczeństwem 

począwszy od policji, straży, sanepidu, zarządzania kryzysowego w powiecie cały czas 

w sposób rzetelny i bardzo precyzyjny pilnuje tego, co się dzieje na terenie powiatu. Odbyliśmy 

na początku 2022 roku naradę w związku z wojną w Ukrainie, gdzie uczestniczyli Wójt 

i pracownik. Został opracowany plan szczegółowy poruszania się. Mogliśmy podjąć szereg 

działań niewidocznych za to bardzo skuteczne, aby zapewnić bezpieczeństwo naszej 

wspólnoty samorządowej. Ze szczebla Starostwa nadzoruje to Wydział Zarządzania 

Kryzysowego na czele którego stoi P. Dyrektor Robert Dynak. Jeśli chodzi o działalność służb 

mundurowych, chodzi o policję. Panie Naczelniku proszę przekazać Panu Komendantowi, 

swoim podwładnym, iż wasza praca jest wysoko oceniana nie tylko na terenie gminy, ale także 

powiatu. Otrzymałem informację od mieszkańców, ale przede wszystkim dyrektorów szkół, 

że prewencja jest na wysokim poziomie, co nas zabezpiecza i uświadamia młode pokolenia, że 

nie należy nieodpowiednio postępować. Proszę podziękować Naczelnikowi Ruchu 

Drogowego, że jego działalność również jest widoczna. W związku z sektorem straży dzieli się 

na Straż Państwową i Ochotniczą. Na terenie naszej gminy w tym roku było święto strażaka. 
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Ciężar pracy straży przeniósł się z akcji gaśniczych do akcji pomocowych- udzielania pomocy 

medycznej. Panowie proszę o przekazanie swoim dowódcom wyrazy uznania. 

Nie zapominajmy również o sanepidzie, stan naszych wód i ścieków jest na bieżąco 

kontrolowany. Nie posiadamy na dzień dzisiejszy żadnego zagrożenia. Na ręce Pana Naczelnika 

składam życzenia dla podwładnych i P. Komendanta. 

P. Przew. RG- otrzymaliśmy również sprawozdanie z Państwowej Straży Pożarnej w Pułtusku. 

Niestety nikt dziś nie przybył. Poproszę Prezesa Ochotniczych Straży Pożarnych P. Tyszkiewicza 

o zabranie głosu. 

P. Tyszkiewicz- Szanowni Państwo, komenda Państwowej Straży Pożarnej złożyła nam 

informację dotycząca stanu bezpieczeństwa, porządku publicznego oraz ochrony 

przeciwpożarowej na terenie powiatu Pułtuskiego. Dokument jest obszerny. Można się z nim 

zapoznać w Biurze Kadr i Rady Gminy lub u mnie (pokój nr. 12). Ilość zdarzeń w 2022 roku 

na terenie naszej gminy wynosi 74, jest to wzrost o 21 % w stosunku do 2021 roku. Jesteśmy 

jedną z najbezpieczniejszych gmin w skali powiatu. Tylko gmina Gzy ma mniejszą ilość zdarzeń. 

Ilość strat to 143 500,00 zł, natomiast 2021 r to 587 000,00, czyli spadek o 75%. Pan Sekretarz 

wspominał ciężar przesuwa się bardziej w miejscowe zagrożenia. W skali całego powiatu 

pożary to 35%, 60% miejscowe zagrożenia, 5% alarmy fałszywe. My jako Urząd swoje zadania 

dotyczące ochrony przeciwpożarowej realizujemy przez Ochotnicze Straże Pożarne. My nad 

nimi czuwamy i staramy się, aby były jak najlepiej wyposażone. Jako Prezes Zarządu Gminnego 

chciałbym podziękować Panu Wójtowi i Państwu Radnym za przychylne spojrzenie na OSP. 

Nigdy nie ma problemu ze środkami w budżecie z przeznaczeniem dla straży. Ochotnicze 

Straże Pożarne w 2022 roku miały: Obryte 84 wyjazdy, Zambski Kościelne 16 wyjazdów. Proszę 

o pytania. 

P. Przew. RG – dziękuję służbom mundurowym za przekazanie raportu o stanie 

bezpieczeństwa w naszej gminie. Dziękuję Panu Komendantowi za przybycie. 

Ad. 6. Raport o stanie Gminy Obryte za 2022 rok. 

a) rozpatrzenie raportu o stanie Gminy, w tym debata nad raportem, 

b) podjęcie uchwały w sprawie wotum zaufania dla Wójta Gminy Obryte. 

Ad. a) rozpatrzenie raportu o stanie Gminy, w tym debata nad raportem 

P. Przew. RG – proszę o zabranie głosu Pana Wójta Gminy. 

P. Wójt- Wypełniając wymogi ustawy o samorządzie gminnym opracowano Raport o stanie 

gminy za 2022 rok. Sporządzony dokument zawiera wyłącznie najbardziej istotne informacje 

o stanie gminy Obryte obejmując okres od 1 stycznia do 31 grudnia 2022 r. Nie sposób 
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przedstawić całego roku pracy wielu osób w jednym dokumencie. Celem sporządzenia raportu 

jest ukazanie wglądu w sytuację gospodarczą, społeczną i finansową gminy. 2022 rok 

naznaczony był zmaganiami całego świata z pandemią i wojną na Ukrainie. Dzięki 

zaangażowaniu wielu osób wykonaliśmy szereg dużych i małych inwestycji na terenie całej 

gminy. Idziemy cały czas do przodu, rozliczamy wnioski i aplikujemy o każde możliwe 

dofinansowanie. Staraliśmy się, by realizowane inwestycje pozytywnie zmieniały otoczenie, 

tworzyły nowe możliwości, lepsze warunki do życia i zamieszkania, bo dobro mieszkańców 

naszej gminy jest dla nas bardzo ważne. 

Był to rok wielu przedsięwzięć wykonanych w zdecydowanej części z funduszy zewnętrznych, 

pozyskanych z różnych źródeł. To sporo zadań, które wymagały niemałych nakładów pracy 

wszystkich osób zaangażowanych w to, by nasza Gmina rozwijała się, a tym samym by jej 

mieszkańcy mogli korzystać z wielu udogodnień. 

Dziękuję wszystkim, którzy inicjowali potrzeby inwestycyjne i uczestniczyli na różnych etapach 

ich realizacji. Serdecznie dziękuję radnym Rady Gminy Obryte oraz sołtysom za współpracę, 

za to, że umożliwiacie mi realizowanie wizji rozwoju naszej gminy. Bardzo dziękuję za wasze 

sugestie i uwagi, którymi się dzielicie. Dziękuję też dyrektorom i kierownikom jednostek 

organizacyjnych za sprawne zarządzanie i dobrą współpracę. Dziękuję pracownikom Urzędu 

Gminy za Waszą pracę i zaangażowanie. Nie mogę nie wspomnieć o współpracy 

z Ochotniczymi Strażami Pożarnymi, Klubem Seniora, Kołem Gospodyń Wiejskich 

i stowarzyszeniami działającymi na terenie Gminy Obryte. Wszystkim wymienionym, a także 

mieszkańcom naszej Gminy dziękuję za dialog, otwartość na zmiany i za dzielenie się 

spostrzeżeniami. 

Raport został opublikowany na stronie internetowej Urzędu Gminy oraz przekazany radnym 

gminy Obryte. Dziękuję. 

P. Przew. RG- dziękuję. Była możliwość zapoznania się z raportem. Otwieram debatę. 

P. Sekretarz- dziękuję Panu Wójtowi za wstęp. Chciałbym dodać, iż raport przedstawia sytuację 

pod względem materialnym, natomiast jeśli chodzi o gospodarkę finansową jest absolutorium. 

W raporcie sektor materialny jest opisany we wszystkich segmentach, nie sposób jest 

wszystkiego ująć. Raport jest kontrolą nie tylko rady, ale także społeczności. Napisanie go to 

nie lada wysiłek, za który jestem odpowiedzialny, dlatego też dziękuję wszystkim 

zaangażowanym za pomoc w stworzeniu Raportu o stanie gminy za 2022 rok. 

Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
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Ad. b) podjęcie uchwały w sprawie wotum zaufania dla Wójta Gminy Obryte 

P. Przew. RG – proszę Przewodniczących Komisji o stanowiska komisji. 

P. Smyk – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 

P. Jaskulski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 

P. Król – Komisja Budżetowo - Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 

P. Falba – Komisja Skarg, Wniosków jest za podjęciem uchwały. 

Przew. RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu 

(100 % obecnych). 

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała Nr XLV/280/2023 w sprawie wotum zaufania dla Wójta Gminy Obryte została 

podjęta. 

Ad. 7. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu 

Gminy Obryte za 2022 rok. 

a) wystąpienie Wójta Gminy, 

b) przedstawienie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Warszawie w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Obryte 

sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2022 rok, 

c) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 

Wójtowi Gminy Obryte, 

d) przedstawienie Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Warszawie w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Obryte 

w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Obryte, 

e) dyskusja, stanowiska Komisji stałych Rady Gminy na temat rozpatrzenia sprawozdania 

z wykonania budżetu gminy za 2022 r., 

f) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Obryte za 2022 rok, 

g) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Obryte absolutorium z tytułu  

wykonania budżetu za 2022 rok. 

Ad. a) wystąpienie Wójta Gminy  

P. Przew. RG udzielił głosu Panu Wójtowi Gminy. 

P. Wójt – Szanowni Państwo sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Obryte za 2022 r. 
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Realizacja budżetu Gminy Obryte w 2022 r. przedstawia się następująco: 

Zrealizowane dochody ogółem wyniosły: 32.489.177,61 zł, co stanowi 99,56% planu, z tego 

dochody własne: 10.237.712,46 zł, subwencje: 8.949.408,00 zł i dotacje: 13.302.057,15 zł. 

W 2022 roku Gmina Obryte pozyskała środki na realizację inwestycji w łącznej kwocie: 

15.984.894,15 zł, w tym: 

- dotacja celowa ze środków finansowych budżetu Województwa Mazowieckiego w ramach 

Instrumentu Wsparcia Zadań Ważnych dla Równomiernego Rozwoju Województwa 

Mazowieckiego na realizację zadania pn. „Przebudowa, rozbudowa i nadbudowa budynku 

Strażnicy Ochotniczej Straży Pożarnej w Obrytem”: 240.000,00 zł – refundacja wydatków 

poniesionych w roku 2021, 

- środki w ramach konkursu „Rosnąca odporność”: 1.000.000,00 zł, z przeznaczeniem 

na realizację zadania pn. „Modernizacja drogi gminnej Nr 340204W na odcinku Bartodzieje – 

Wielgolas”, 

- dotacja celowa ze środków finansowych budżetu Województwa Mazowieckiego w ramach 

Instrumentu Wsparcia Zadań Ważnych dla Równomiernego Rozwoju Województwa 

Mazowieckiego na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi wewnętrznej w miejscowościach 

Sokołowo Parcele i Ulaski”: 502.466,18 zł, 

- refundacja ze środków Województwa Mazowieckiego, w ramach „Mazowieckiego 

Instrumentu Wsparcia Infrastruktury Sportowej MAZOWSZE 2021”, wydatków poniesionych 

w 2021 roku na realizację zadania pn. „Budowa boiska wielofunkcyjnego z wyposażeniem 

sportowym i bieżni 60-m przy Zespole Placówek Oświatowych w Obrytem”: 200.000,00 zł, 

- środki na realizację projektu grantowego „Cyfrowa Gmina” w ramach Programu 

Operacyjnego Polska Cyfrowa na lata 2014 -2020: 82.675,68 zł, 

– środki z budżetu Województwa Mazowieckiego w ramach Mazowieckiego Instrumentu 

Wsparcia Infrastruktury Sportowej „Mazowsze dla sportu 2022” na realizację zadania 

pn. „Budowa siłowni plenerowej z urządzeniem street workout w miejscowości Obryte”: 

69.587,43 zł, 

- dotacja celowa z budżetu Województwa Mazowieckiego z przeznaczeniem na realizację 

zadania pn.  „Przebudowa drogi wewnętrznej w miejscowości Gostkowo”: 120.000,00 zł, 

- dofinansowanie na realizację zadania pn. „Rozbudowa drogi gminnej nr 340209W na odcinku 

Tocznabiel – do DP 4407W Jegiel – Porządzie – Obryte – Pułtusk w miejscowości Tocznabiel” 

z Państwowego Gospodarstwa Leśnego Lasy Państwowe w kwocie: 377.900,00 zł, 
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- pomoc finansowa z budżetu Województwa Mazowieckiego w ramach „Mazowieckiego 

Instrumentu Aktywizacji Sołectw MAZOWSZE 2022” na realizację następujących zadań: 

- „Ułożenie chodnika z kostki brukowej w miejscowości Ciółkowo Rządowe”: 10.000,00 zł, 

- „Modernizacja linii oświetlenia ulicznego w miejscowości Zambski Stare”: 10.000,00 zł, 

- „Montaż oświetlenia ulicznego w sołectwie Ulaski”: 10.000,00 zł, 

- „Renowacja kapliczki przydrożnej z zachowaniem dziedzictwa kulturowego” w sołectwie 

Ciółkowo Nowe: 10.000,00 zł, 

- dotacja celowa z tytułu zwrotu części wydatków majątkowych wykonanych w ramach 

funduszu sołeckiego w 2021 r.: 52.264,86 zł. 

Ponadto zrealizowano dochody majątkowe z tytułu wpłaty środków finansowych 

z niewykorzystanych wydatków majątkowych, które nie wygasają z upływem roku 2021 

w wysokości: 6.684,70 zł. 

W ramach Rządowego Funduszu Polski Ład Program Inwestycji Strategicznych otrzymaliśmy 

promesy na realizację zadań dotyczących: „Rozbudowy i modernizacji oczyszczalni ścieków 

w miejscowości Obryte” na kwotę: 6.175.000,00 zł oraz „Modernizacji infrastruktury drogowej 

na terenie Gminy Obryte” na kwotę: 7.125.000,00 zł. 

Na dofinansowanie zadań bieżących pozyskano środki w łącznej kwocie: 203.819,81 zł. 

Wydatki gminy w roku 2022 zostały wykonane w wysokości: 33.587.673,21 zł i przeznaczone 

na: 

- wydatki bieżące: 26.689.660,41 zł,  

- wydatki inwestycyjne: 6.898.012,80 zł. 

Wynik budżetu za 2022 rok stanowi deficyt w wysokości: 1.098.495,60 zł. 

Realizacja przychodów i rozchodów budżetu Gminy Obryte na dzień 31 grudnia 2022 r. 

przedstawia się następująco: 

Plan przychodów wynosił: 3.293.436,00 zł, w tym: 

1) nadwyżka budżetowa z lat ubiegłych – środki, o których mowa w art. 217 ust. 2 pkt 

8 ustawy o finansach publicznych - niewykorzystane środki pieniężne na rachunku 

bieżącym budżetu, wynikające z rozliczenia dochodów i wydatków nimi 

finansowanych związane ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu 

określonym w odrębnych ustawach w kwocie: 2.130.841,02 zł z przeznaczeniem 

na pokrycie planowanego deficytu budżetu, 
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2) wolne środki jako nadwyżka środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu 

gminy, wynikająca z rozliczeń wyemitowanych papierów wartościowych, kredytów 

i pożyczek z lat ubiegłych, w kwocie: 1.162.594,98 zł z przeznaczeniem na pokrycie 

planowanego deficytu budżetu w kwocie: 492.658,98 zł oraz rozchody budżetu 

z tytułu wykupu obligacji komunalnych w kwocie: 650.000,00 zł i spłaty pożyczki 

w kwocie: 19.936,00 zł. 

Plan rozchodów na dzień 31.12.2022 r. wynosił: 669.936,00 zł i obejmował: rozchody z tytułu 

wykupu obligacji komunalnych w kwocie: 650.000,00 zł oraz spłatę pożyczki w kwocie: 

19.936,00 zł. Plan rozchodów został wykonany w wysokości: 669.936,00 zł, co stanowi 

100,00%. Rozchody pokryto wolnymi środkami, o których mowa w art. 217 ust. 2 pkt 6 ustawy 

o finansach publicznych w kwocie: 669.936,00 zł. 

Zadłużenie Gminy na dzień 31.12.2022 r. wynosi: 4.674.687,10 zł, co stanowi 14,39% 

dochodów wykonanych ogółem w roku 2022, w tym: 

- obligacje komunalne – 4.575.000,00 zł, 

- pożyczka z WFOŚiGW – 99.687,10 zł. 

Poziom zadłużenia zmniejszył się w stosunku do roku ubiegłego o kwotę: 669.936,00 zł. 

Regionalna Izba Obrachunkowa wydała pozytywną opinię o sprawozdaniu z wykonania 

budżetu za 2022. 

Ad. b) przedstawienie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Warszawie w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Obryte 

sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2022 r. 

P. Przew. RG poprosił Panią Wiceprzewodniczącą RG o odczytanie w/w uchwały. 

P. Wiceprzewodnicząca RG - odczytała uchwałę Nr 3.e./281/2023 Składu Orzekającego RIO 

w Warszawie z dnia 26 kwietnia 2023 r. w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Wójta 

Gminy Obryte sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2022 rok, która stanowi załącznik 

do protokołu. 

Ad. c) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi 

Gminy Obryte, 

P. Przewodniczący RG udzielił głosu Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej. 

P. Przew. Komisji Rewizyjnej - odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 

absolutorium Wójtowi Gminy Obryte, który stanowi załącznik do protokołu. 



 16 

Ad. d) przedstawienie Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Warszawie w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Obryte 

w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Obryte, 

P. Przew. RG odczytał uchwałę Nr 3.f.1/332/2023 Składu Orzekającego RIO w Warszawie z dnia 

15 czerwca 2023 r. w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Obryte 

z dnia 30 maja 2023 r. w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Obryte, która 

stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. e) dyskusja, stanowiska Komisji stałych Rady Gminy na temat rozpatrzenia sprawozdania 

z wykonania budżetu gminy za 2022 r. 

P. Przew. RG - otworzył dyskusję. 

Uwag ani pytań nie zgłoszono. 

P. Przew. RG – proszę Przewodniczących Komisji o stanowiska komisji.  

P. Smyk – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 

P. Jaskulski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 

P. Król – Komisja Budżetowo- Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 

P. Falba – Komisja Skarg, Wniosków jest za podjęciem uchwały. 

Ad. f) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Obryte za 2022 rok. 

Przew. RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu 

(100 % obecnych). 

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała Nr XLV/281/2023 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Obryte za 2022 rok została podjęta. 

Ad. g) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Obryte absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2022 rok. 

P. Przew. RG – proszę Przewodniczących komisji o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

P. Smyk – Komisja Rewizyjna jest za udzieleniem absolutorium Wójtowi Gminy Obryte z tytułu 

wykonania budżetu za 2022 rok. 

P. Jaskulski – Komisja Oświaty jest za udzieleniem absolutorium Wójtowi Gminy Obryte 

z tytułu wykonania budżetu za 2022 rok. 
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P. Król – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za udzieleniem absolutorium Wójtowi Gminy 

Obryte z tytułu wykonania budżetu za 2022 rok. 

P. Falba – Komisja Skarg, Wniosków jest za udzieleniem absolutorium Wójtowi Gminy Obryte 

z tytułu wykonania budżetu za 2022 rok. 

P. Przew. RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu 

(100 % obecnych). 

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała Nr XLV/282/2023 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Obryte absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2022 rok została podjęta. 

P. Przew. RG – Wójt uzyskał absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2022 rok. W imieniu 

własnym i wszystkich Państwa chciałbym Panu Wójtowi pogratulować, pomimo, iż dwóch 

radnych wstrzymało się od głosu, pozostali popierają Pana i Pana pracę. Życzymy dalszych 

sukcesów. Wszystkiego najlepszego. 

P. Wójt – Szanowni Radni na początku chciałbym wam podziękować za udzielone 

absolutorium. Dziękuję radnym, sołtysom, kierownikom jednostek, moim pracownikom. 

Bez was nie wykonalibyśmy tak dużo. Cieszę się, że mogę na was liczyć, że możemy wspólnie 

rozwijać naszą gminę. Dziękuję. 

12:29 -P. Przew. RG- ogłosił 15 min przerwy. 

12:44- P. Przew. RG- ogłosił wszczęcie obrad. 

Ad. 8. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

na 2023 rok w gminie Obryte. 

P. Przew. RG- proszę o zabranie głosu P. Skarbnik. 

P. Skarbnik- konieczne jest wprowadzenie przez Radę Gminy Obryte zmian w Gminnym 

Programie Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii w Gminie Obryte na 2023 rok. Przewidywany plan wydatków na 2023 rok wynosił 

98.598,83 zł. Zmiany zaś wynikają z wpływów z części opłat za zezwolenia na sprzedaż napojów 

alkoholowych w obrocie hurtowym w kwocie 9.768,49 zł. Plan wydatków na 2023 rok to kwota 

108.367,32 zł. W celu zapotrzebowania na paragraf 4300 zwiększono plan wydatków o kwotę 

5.268,49 zł oraz zwiększono paragraf 4210 o kwotę 4.500,00. 

Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
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P. Przew. RG – proszę Przewodniczących Komisji o stanowiska komisji. 

P. Smyk – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 

P. Jaskulski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 

P. Król – Komisja Budżetowo- Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 

P. Falba – Komisja Skarg, Wniosków jest za podjęciem uchwały. 

P. Przew. RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100 % obecnych). 

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała Nr XLV/283/2023 zmieniająca Uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

na 2023 rok w gminie Obryte została podjęta. 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Obryte. 

P. Przew. RG – punkt 9 i 10 zwyczajowo będziemy omawiać razem, natomiast głosować 

będziemy oddzielnie. Mam propozycję, ponieważ te uchwały były już omawiane na komisji 

wspólnej, żebyśmy ich po raz kolejny nie omawiali, jeżeli niema zmian. 

Następnie P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 

P. Skarbnik – zmian w uchwałach nie ma. 

P. Przew. RG – proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie zajętych stanowisk. 

P. Smyk – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 

P. Jaskulski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 

P. Król – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 

P. Falba – Komisja Skarg, Wniosków jest za podjęciem uchwały. 

P. Przew. RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100 % obecnych). 

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała Nr XLV/284/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Obryte 

została podjęta.  

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na 2023 r. 

P. Przew. RG – proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie zajętych stanowisk. 

P. Smyk – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 

P. Jaskulski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 

P. Falba – Komisja Skarg, Wniosków jest za podjęciem uchwały. 
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P. Król – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 

P. Przew. RG- proszę P. Skarbnik o odczytanie uchwały: 

P. Skarbnik - odczytała uchwałę w w/w sprawie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100 % obecnych). 

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała Nr XLV/285/2023 w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na 2023 r. 

została podjęta. 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na 

ławników do sądów powszechnych. 

P. Przew. RG- poproszę o zabranie głosu P. Kierownik Biura Kadr i Rady Gminy 

P. Bala- prawo o ustroju sądów powszechnych określa, że ławników do sądów okręgowych 

i rejonowych wybierają rady gmin, których obszar objęty jest właściwością tych sądów. 

Kadencja ławników trwa cztery lata. W tym roku rady gmin będą wybierać ławników 

na kadencję 2024-2027. Prezes Sądu Okręgowego w Ostrołęce zwrócił się do Rady Gminy 

Obryte o dokonanie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Pułtusku- 1 osoba. Zgłoszenia 

kandydatów wybranych na ławników przyjmowane są do 30 czerwca 2023 r. Rada Gminy 

Obryte musi wybrać kandydatów na ławników najpóźniej do końca października br. Przed 

przystąpieniem do wyborów kandydatów na ławników rada gminy powołuje zespół, u nas 

w uchwale wybrany został następujący skład: Krzysztof Oleksa, Mirosław Barszcz, Zofia Bala, 

Sławomir Skóra, Milena Książak. Aktem dominującym powołania zespołu jest uchwała 

jako jedyna forma prawna działania organu kolegialnego. Zatem w celu powołania zespołu 

do wyboru ławników wymagane jest podjęcie przez Radę Gminy Obryte stosownej uchwały. 

Uwag ani pytań nie zgłoszono. 

P. Przew. RG – proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie zajętych stanowisk. 

P. Smyk – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 

P. Jaskulski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 

P. Król – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 

P. Falba – Komisja Skarg, Wniosków jest za podjęciem uchwały. 

P. Przew. RG- odczytuje uchwałę w w/w sprawie: 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100 % obecnych). 

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 
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Uchwała Nr XLV/286/2023 w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów 

na ławników do sądów powszechnych została podjęta. 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 

Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy Domowej w Gminie Obryte. 

P. Przew. RG- poproszę o zabranie głosu Panią Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej: 

P. Wóltańska- 22 czerwca weszła w życie nowelizacja ustawy o Przeciwdziałaniu Przemocy 

Domowej, w związku z tym należy podjąć stosowną uchwałę, ze względu na zmiany w ustawie. 

Uwag ani pytań nie zgłoszono. 

P. Przew. RG – proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie zajętych stanowisk. 

P. Smyk – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 

P. Jaskulski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 

P. Falba – Komisja Skarg, Wniosków jest za podjęciem uchwały. 

P. Król – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 

P. Przew. RG- odczytuje uchwałę w w/w sprawie: 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100 % obecnych). 

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała Nr XLV/287/2023 w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 

Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy Domowej w Gminie Obryte 

została podjęta. 

Ad. 13. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Obrytem 

za rok 2022. 

P. Przew. RG udzielił głosu P. Kierownik OPS w Obrytem. 

P. Wóltańska – sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Obrytem 

za rok 2022 zostało państwu przekazane, poproszę o pytania. 

Uwag ani pytań do sprawozdania nie zgłoszono. 

Ad. 14. Ocena zasobów pomocy społecznej w oparciu o analizę lokalnej sytuacji społecznej 

i demograficznej 

P. Przew. RG udzielił głosu P. Kierownik OPS w Obrytem. 

P. Wóltańska – ocena zasobów pomocy społecznej również została państwu przekazana, 

poproszę o pytania. 

Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
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Ad. 15. Wolne wnioski i informacje. 

P. Przew. RG poprosił sołtysów, aby zostali po sesji na spotkanie dotyczące realizacji funduszu 

sołeckiego. Następnie P. Przewodniczący udzielił głosu następującym osobom: 

P. Król- mam pytanie do Pana Radnego Powiatowego. Na komisji padło pytanie odnośnie drogi 

Psary-Popławy, czy możemy prosić o informację w tej sprawie.  

P Przew. RG- doprecyzuję pytanie, droga w kierunku Pułtuska robi się coraz węższa. 

W Bartodziejach sytuacja wygląda podobnie. Pobocza dróg gminnych są pięknie wykoszone. 

Mam prośbę, aby Pan Radny zainterweniował w sprawie naprawy dróg i wycinki poboczy przy 

drogach powiatowych. 

P. Sekretarz- odpowiem na pytanie na podstawie informacji jakie dostaję od Pana Starosty. 

Składałem kilka interwencji w sprawie drogi Psary- Popławy, o którą Państwo Radni pytacie. 

Uznano, że droga jest w dobrym stanie. 1 lutego 2023 r. pytałem o nabór wniosków z funduszy 

samorządowych i projekty. Wykonany jest projekt budowy drogi Pułtusk- Psary o długości 4,36 

km. Koszt tej drogi to 8,5 mln zł. Rozmawiałem z Dyrektorem Zarządu Dróg, wskazałem cztery 

kluczowe odcinki. Konieczne w naszej gminie do zrobienia są drogi tj.: Pułtusk- Psary, Obryte- 

Zambski, Obryte- Gostkowo, Bartodzieje- Gładczyn. Uważam, że podział środków między 

gminami jest nieodpowiedni. Nie zagłosuję za absolutorium i raportem, jeśli to nie zostanie 

zrealizowane. Kieruję słowa uznania do P. Sołtys Soliwody, ponieważ uczestniczy w działaniach 

dotyczących drogi w sołectwie Gródek Nowy. P. Sołtys Dygan również wspiera działania 

dotyczące budowy chodnika. Koszt to około 270 tys. Z raportu wynika, że inwestycje mogą 

zostać wykonane w tym roku. P. Radny Smyk zarzucił mi nierzetelność. Omawiając działania 

Rady Powiatu opieram się na źródle. Na słowach Starosty i Dyrektora, których P. Radny Smyk 

również obraził. Jeśli dostaję wiadomość, iż istnieje zagrożenie w ruchu drogowym 

bezpośrednio wykonuję telefon do Pana Dyrektora. Proszę Biuro Rady o kserokopię trzech 

informacji z Powiatu dotyczących pytań o drogi samorządowe i chodnik oraz przekazanie ich 

Radnym i Sołtysom.  

Panie Przewodniczący jest Pan przewodniczącym najważniejszego organu na terenie gminy, 

Wójt jest organem wykonawczym. 

P. Przew. RG- daleka droga jest do budowy dróg, powinniśmy zająć się ich naprawą. Krzaki, 

które wycinał powiat zostały pozostawione w rowach, nie zostały zabrane. Ubytki były 

uzupełniane smołą ze żwirem, które podczas użytkowania po dwóch dniach powstają 

ponownie. 
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P. Sekretarz- przekażę Państwa uwagi na posiedzeniu komisji w poniedziałek. Dziękuję. 

P. Przew. RG- dziękuję. 

Ad. 13. Zakończenie obrad. 

Godz.13:15 – Pan Przewodniczący Rady Gminy – zamykam posiedzenie XLV Sesji Rady Gminy 

Obryte. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokolant: 

/Mariola Osęka/ 

Przewodniczący Rady Gminy 

/Krzysztof Oleksa/ 


